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Zápisnica 

21. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

16. novembra 2021 

Aula 1A1 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity  

Aktuálne záležitosti 

2.1 Informácia o stave implementácie vnútorného systému kvality na TU. 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Ročný plán úloh 

3.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 Aktívna spolupráca so Študentskou  

radou TU, študentskými organizáciami TU a Univerzitným pastoračným centrom a ich 

podpora. 

3.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Podpora činnosti Centra podpory 

študentov a rozvoj jeho aktivít, najmä s cieľom posilniť kariérové poradenstvo a prácu 

s uchádzačmi o štúdium. 

3.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Monitorovať a podporovať podmienky 

na štúdium študentov so špecifickými potrebami. 

3.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Systematická podpora športového 

vyžitia a voľnočasových aktivít študentov. 

3.5 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Monitorovať a podporovať činnosť 

Univerzity tretieho veku a rozvíjať jej aktivity. 

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

 Ročný plán úloh 

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt 

do Týždňa vedy a techniky 2021. 

4.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Implementácia návrhu koncepcie 

riešenia Univerzitnej knižnice (personálne, priestorové a materiálové podmienky). 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

 Ročný plán úloh 

 5.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Realizovať výber, obstaranie a začať   

 implementáciu nového systému obehu dokumentov a pošty s napojením na e-Govern-  

 ment. 

Aktuálne záležitosti 
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5.2 Prerokovanie návrhu zmien Smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave o 

pravidlách plánovania a realizácie rozvoja informačných a komunikačných technológií 

v infraštruktúre Trnavskej univerzity v Trnave. 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Ročný plán úloh 

6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Zviditeľnenie študentských, 

športových, kultúrnych a duchovných aktivít prostredníctvom komunikačných kanálov 

TU. 

6.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ - Monitorovanie médií a koordinácia 

mediálnej stratégie TU. 

6.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ - Vytváranie obsahu na webe a sociálne siete 

TU, aktualizácia webových stránok a správa sociálnych sietí. 

6.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ - Vytváranie archívu fotografií a videí z 

diania na TU. 

6.5 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ - Realizovať aktivity na zvyšovanie počtu 

študentov: Deň Otvorených Dverí TU. 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Zosúladenie pracovných pozícií 

nepedagogických zamestnancov na TU a jej súčastiach s platovými triedami a platovými 

stupňami podľa schváleného katalógu pracovných činností. 

7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Analýza hospodárenia ŠJ – návrh 

opatrení na zníženie straty. 

7.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Vytvorenie systému financovania 

Rady pre vnútorné hodnotenia a kvalitu a aktivít spojených s vnútorným akreditačným 

procesom univerzity. 

Aktuálne záležitosti 

8. Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Ročný plán úloh 

8.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Monitorovať a vyhodnotiť realizáciu  

osobných pohovorov s nepedagogickými zamestnancami  formou nadriadený s 

podriadeným prostredníctvom formulárov – pološtruktúrovaných rozhovorov. 

Aktuálne záležitosti 

9. Rozličné 

 

BOD 1 

21. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“) 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„rektor univerzity“). V úvode zasadnutia privítal prítomných členov KR TU a predstavil 

novozvoleného predsedu Akademického senátu TU  doc. JUDr. Petra Vargu PhD (ďalej len 

„predseda AS TU“). Rektor univerzity ospravedlnil neprítomnosť prorektorky pre vzdelávanie, 

akreditáciu a kvalitu a prorektora pre rozvoj a informačné systémy. Členov KR TU oboznámil 
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s navrhnutým programom a požiadal ich o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom 

programu tak, ako bol uvedený v pozvánke. 

2.1 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o stave implementácie vnútorného systému 

kvality na TU. Ako uviedol Vedecká rada TU v korešpondenčnom hlasovaní schválila vnútorné 

predpisy Vnútorný systém zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej 

univerzity v Trnave a Pravidlá tvorby, úpravy, schvaľovania a hodnotenia kvality študijných 

programov Trnavskej univerzity v Trnave, ktoré budú na základe schválených pripomienok 

upravené do konečných verzií, podpísané a zverejnené. Členov KR TU informoval, že 

univerzita dala vypracovať podrobnú analýzu vnútorných predpisov univerzity, ktorú má 

k dispozícii. Ide o rozsiahly materiál, ktorý prináša odporučenia na úpravu  určitých 

nedostatkov. Okrem toho je pripravený návrh vnútorného predpisu Indikatívne ukazovatele 

zabezpečovania kvality na Trnavskej univerzite v Trnave, ktorý bude najskôr distribuovaný 

dekanom fakúlt na pripomienkovanie a následne aj členom KR TU. Zároveň informoval že sa 

pripravuje samostatná podstránka o vnútornom systéme na webovom sídle univerzity tak, aby 

univerzita spĺňala všetky požiadavky agentúry na transparentnosť a dostupnosť.  

UZNESENIE KR TU 1/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o stave implementácie 

vnútorného systému kvality na TU. 

Z: prof. Bílik 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o pripravovanom zasadnutí Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave, ktoré bude 2. 

decembra 2021; 

- o aktualitách  týkajúcich sa návrhu novely vysokoškolského zákona,, 

- o úspešnom schválení žiadosti o finančné prostriedky na výzvu ministerstva školstva k téme 

1. Integrácia vysokých škôl. Žiadosť univerzity bola podaná spoločne s partnerskou UCM 

pod názvom Univerzitný klaster Trnava. Výška pridelenej dotácie je 2,4 mil. eur a plánované 

aktivity zahŕňajú rekonštrukciu budovy Adalbertinum, odstránenie havarijného stavu budovy 

Pedagogickej fakulty TU, výstavbu kongresového centra TU, ale aj prípravu projektovej 

dokumentácie na rekonštrukciu Univerzitnej knižnice TU, ako aj kompletný návrh 

programových bodov, ktoré smerujú k modernizácii univerzitného elektronického systému. - 

o ďalšom podanom projekte na výzvu ministerstva školstva o nenávratný finančný príspevok v 

oblasti operačný program Ľudské zdroje s názvom Inovovanie vnútorného systému 

zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave rozvojom 

personálnych kapacít, revíziou vnútorných predpisov a aktov univerzity a systémovým 

vzdelávaním vo forme e-learningových kurzov,  výsledok zatiaľ nie je známy. 
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BOD 3 

Rektor univerzity informoval členov KR TU o dôvodoch neprítomnosti prorektorky pre 

vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu na rokovaní a navrhol tento bod presunúť na najbližšie 

zasadnutie KR TU. Členovia KR TU s jeho návrhom súhlasili. 

BOD 4 

4.1 

Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) 

informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Zabezpečiť zapojenie TU a jej 

fakúlt do Týždňa vedy a techniky 2021. Ako informoval, na univerzite sa konalo 44 podujatí, 

prednášok, konferencií, workshopov, no vzhľadom k aktuálnej pandemickej situácii museli byť 

presunuté do online priestoru. Najviac sa ich uskutočnilo na právnickej fakulte  a hneď po nej 

na filozofickej fakulte.. Poukázal na to, že v porovnaní s minulým rokom ide o nárast, pričom 

poznamenal, že akademická obec si čoraz viac zvyká na online priestor. Poďakoval  fakultám 

a organizátorom za zapojenie sa do Týždňa vedy a techniky 2021. 

 

UZNESENIE KR TU 2/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o plnení úlohy RPÚ 2021 – 

Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt do Týždňa vedy a techniky 2021. 

Z: prof. Rábik 

  

4.2 

Prorektor pre vedu informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ - 

Implementácia návrhu koncepcie riešenia Univerzitnej knižnice (personálne, priestorové a 

materiálové podmienky). Ako podotkol, boli vypracované viaceré možnosti a analýzy, ktoré sa 

však nedali realizovať kvôli nedostatočnému priestoru. Podporený rozvojový projekt 

z ministerstva školstva, o ktorom informoval v úvode rokovania rektor univerzity, pomôže 

knižnici zlepšiť podmienky a vyriešiť tento problém komplexne.  

 

UZNESENIE KR TU 3/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o plnení úlohy RPÚ 2021 – 

Implementácia návrhu koncepcie riešenia Univerzitnej knižnice (personálne, priestorové 

a materiálové podmienky). 

Z: prof. Rábik 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí informoval členov KR TU o končiacom sa období 

členstva viacerých nominantov v odborových radách APVV a vďaka uvoľňovaniu týchto 

členstiev má univerzita možnosť predložiť svoje nominácie. Rektor univerzity podotkol, že 

o tejto skutočnosti už informoval dekanov a na fakulty išla výzva aj s konkrétnymi termínmi.  
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BOD 5 

5.1 

Rektor univerzity informoval členov KR TU o dôvodoch neprítomnosti prorektora pre 

rozvoj a informačné systémy a pri jeho agende si vzal slovo. Rektor univerzity informoval 

členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ - Realizovať výber, obstaranie a začať implementáciu 

nového systému obehu dokumentov a pošty s napojením na e-Government. Ako dodal, táto 

úloha je naplánovaná v rámci projektu Univerzitný klaster Trnava. 

 

UZNESENIE KR TU 4/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity  pre vedu o plnení úlohy RPÚ 

2021 – Realizovať výber, obstaranie a začať implementáciu nového systému obehu 

dokumentov a pošty s napojením na e-Government. 

Z: prof. Majdan 

 

5.2  

 K prerokovaniu nasledujúceho bodu prizval rektor univerzity na rokovanie riaditeľa 

Centra informačných systémov TU, Ing. Jozefa Koricinu (ďalej len „riaditeľ CIS“), ktorý 

predložený materiál, týkajúci sa prerokovania návrhu zmien Smernice rektora Trnavskej 

univerzity v Trnave o pravidlách plánovania a realizácie rozvoja informačných a 

komunikačných technológií v infraštruktúre Trnavskej univerzity v Trnave členom KR TU 

priblížil. Riaditeľ CIS vysvetlil, že smernica, ako aj jej návrh zmien je reakciou na 

komplexnejšie zabezpečovanie modernizácie informačných systémov univerzity, čo 

zamestnancom CIS uľahčí prácu a zefektívni celý proces. Ako poznamenal, všetky aktivity 

oddelenia CIS by mali byť vopred časovo naplánované, započítané do financovania a uviedol 

aj konkrétne príklady z praxe, kedy tieto postupy neboli dodržané, v dôsledku čoho vznikli 

viaceré komplikácie. Zároveň podotkol, že smernica vznikla ako reakcia na zákon o 

informačných systémoch verejnej správy. 

Dekanka PdF vysvetlila, že práve pri modernizácii informačných systémov univerzity sa 

vedenie univerzity spolieha na oddelenie CIS, nakoľko danej problematike natoľko nerozumie 

a preto za tieto procesy nemôže byť ani zodpovedné a z toho vyplýva, že určité kompetencie 

prenáša práve na oddelenie CIS. Poznamenala, že v procesoch verejného obstarávania, či 

zabezpečovania financovania zodpovední budú, ale za správne nastavenie fungovania 

informačného systému už nie. Ako upozornila, v celom procese je veľmi dôležitá komunikácia.  

V súvislosti s predloženým materiálom však upozornila, že tento istý dokument bol už 

prerokovaný a schválený členmi KR TU na minuloročnom júnovom zasadnutí KR TU 

a nerozumie dôvodom, prečo je znova predložený do rokovania KR TU. Riaditeľ CIS uviedol, 

že celý proces so schválenou smernicou nebol dotiahnutý do finálnej fázy, to znamená, že so 

zapracovanými pripomienkami nebola predložená na podpis rektorovi univerzity a preto 

nemohla byť ani zverejnená medzi vnútornými predpismi univerzity. Slovo si vzal aj predseda 

AS TU, ktorý upozornil na fakt, že predložená smernica odkazuje na legislatívu, ktorá už nie je 

viac ako rok platná. Rektor univerzity z uvedených dôvodov stiahol predložený materiál 

z rokovania a informoval členov KR TU, že sa bude zaujímať o dôvody, prečo schválená 
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smernica nebola predložená na podpis a všetky finálne procesy. O predloženom návrhu členom 

KR TU nedal hlasovať. Riaditeľ CIS sa poďakoval a z rokovania KR TU odišiel. 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity v oblasti rozvoja: 

-  o stavebnom povolení, ktoré univerzita získala na projekt „Odstránenie havarijného stavu 

budovy Pedagogickej fakulty TU“, 

- o projekte výstavby kongresového centra TU, kde prebieha vypracovanie realizačného 

projektu, - o pripravovanom stavebnom povolení k projektu rekonštrukcie budovy 

Adalbertinum, 

- o prebiehajúcich stavebných prácach na simulačnom centre TU. 

 

BOD 6 

 

6.1 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2021 - Zviditeľnenie študentských, športových, kultúrnych a duchovných aktivít 

prostredníctvom komunikačných kanálov TU. Ako uviedol, táto úloha sa plní priebežne počas 

celého roka aj v nadväznosti na to, aké aktivity sa na univerzite uskutočňujú. Rovnako 

informoval členov KR TU, že zástupcovia univerzity sa zúčastnia protestu proti novele 

vysokoškolského zákona, ktorý sa uskutoční v Bratislave a príhovory zástupcov našej 

univerzity budú zverejnené na webovej stránke univerzity a sociálnych sieťach.  

 

UZNESENIE KR TU 5/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2021 - Zviditeľnenie študentských, športových, kultúrnych a duchovných aktivít 

prostredníctvom komunikačných kanálov TU. 

Z: prof. Lichner 

 

6.2 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ - 

Monitorovanie médií a koordinácia mediálnej stratégie TU. Ako uviedol, aj na tejto úlohe 

priebežne pracuje Oddelenie pre marketing a PR počas celého roka. Členov KR TU informoval, 

že monitorovanie médií je veľmi dôležité a univerzite rastie sledovanosť na všetkých 

sociálnych sieťach, kde sa zároveň snažia stále zlepšovať pridávaný obsah. 

 

UZNESENIE KR TU 6/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2021 – Monitorovanie médií a koordinácia mediálnej stratégie TU. 

Z: prof. Lichner 

 

6.3 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ - 

Vytváranie obsahu na webe a sociálne siete TU, aktualizácia webových stránok a správa 

sociálnych sietí. Aj pri tejto úlohe prorektor pre vonkajšie vzťahy uviedol, že sa  na nej počas 
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roka priebežne pracuje a úzko súvisí s predošlou úlohou. Dodal, že univerzita vytvára nový 

obsah, ktorým je podcast, kde prináša rôzne zaujímavé rozhovory a dostupný je aj na kanále 

YouTube či streamingovej službe Spotify. Členov informoval aj o novom dizajne webovej 

stránky univerzity, kde je pripravený prechod aj pre filozofickú fakultu  a fakultu zdravotníctva 

a sociálnej práce TU. Dekan FF poukázal na to, že pri prechode na nový dizajn sa znefunkčnili 

niektoré odkazy na webovej stránke, ako príklad uviedol Univerzitnú knižnicu TU. Prorektor 

pre vonkajšie vzťahy informoval, že k znefunkčneniu odkazu nemohlo prísť pri prechode na 

nový dizajn a problém musí zotrvávať na stránke už dlhšie, pričom poprosil dekana FF, aby 

o skutočnosti informoval riaditeľku univerzitnej knižnice prostredníctvom prorektora pre vedu. 

 

UZNESENIE KR TU 7/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2021 – Vytváranie obsahu na webe a sociálne siete TU, aktualizácia webových stránok a 

správa sociálnych sietí. 

Z: prof. Lichner 

 

6.4  

Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ - 

Vytváranie archívu fotografií a videí z diania na TU. Ako uviedol, na tejto úlohe pracuje 

Oddelenie pre marketing a PR priebežne počas celého roka v závislosti od diania na univerzite. 

Všetky videá a fotografie sú následne zverejňované a propagované na webovej stránke 

univerzity, ako aj na dostupných sociálnych sieťach.  

 

UZNESENIE KR TU 8/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2021 – Vytváranie archívu fotografií a videí z diania na TU. 

Z: prof. Lichner 

 

6.5 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ -

Realizovať aktivity na zvyšovanie počtu študentov: Deň otvorených dverí TU. Ako dodal, aj 

v predošlých rokoch sa počas dňa otvorených dverí snažili prinášať nové nápady, no vzhľadom 

k aktuálnej pandemickej situácii museli celé podujatie preniesť do online priestoru. Už minulý 

rok sa toto podujatie organizovalo v spolupráci s jednotlivými fakultami a rovnako tomu bude 

aj teraz, na čo bola aj dobrá spätná väzba. 

 

UZNESENIE KR TU 9/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy RPÚ 

2021 – Realizovať aktivity na zvyšovanie počtu študentov: Deň otvorených dverí TU. 

Z: prof. Lichner 

 

BOD 7 
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7.1 

Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ - 

Zosúladenie pracovných pozícií nepedagogických zamestnancov na TU a jej súčastiach s 

platovými triedami a platovými stupňami podľa schváleného katalógu pracovných činností. 

Členov KR TU informovala, že na príprave materiálu sa pracuje a zostavená je aj Komisia na 

revíziu katalógu pracovných činností Trnavskej univerzity v Trnave, do ktorej boli doplnené 

nominácie z fakúlt. Predsedom tejto komisie je prorektor pre rozvoj a informačné systémy, 

ktorý ju v najbližšom období plánuje zvolať. Výsledky komisie budú následne predložené na 

schválenie členom KR TU. 

 

UZNESENIE KR TU 10/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2021 – 

Zosúladenie pracovných pozícií nepedagogických zamestnancov na TU a jej súčastiach s 

platovými triedami a platovými stupňami podľa schváleného katalógu pracovných 

činností. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.2 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ - Analýza 

hospodárenia ŠJ – návrh opatrení na zníženie straty. Ako dodala, v aktuálnej pandemickej 

situácii, kedy platia rôzne opatrenia a jedáleň nefunguje v plnej prevádzke, sa analýza, ktorá by 

odzrkadlila reálny stav jedálne, nedá vypracovať. Podotkla však, že v súvislosti s jedálňou sa 

vynárajú viaceré problémy ako nedostatok stravníkov, nedostatok personálu a problém 

zabezpečiť a adekvátne zaplatiť takýto personál, nedostatočná kvalita ponúkaných jedál, 

zvyšovanie cien, z čoho jej osobne vychádza viac negatív ako pozitív a začína byť naklonená k 

názoru, že pri riešení celého problému bude najjednoduchšia cesta, dať Študentskú jedáleň TU 

do prenájmu. Členom KR TU priblížila dopady koronavírusu na chod prevádzky, ako aj 

kompenzáciu týchto strát dofinancovaním zo strany ministerstva školstva. Ďalej informovala 

členov KR TU, že v budúcnosti sa týmto problémom budú musieť zaoberať a rozhodnúť, aká 

bude budúcnosť Študentskej jedálne TU. Ďalej informovala členov KR TU, že medzi vedením 

univerzity a zástupcami zamestnancov, respektíve odborovej organizácie prebieha kolektívne 

vyjednávanie, kde je jedným z bodov aj návrh zvýšenia ceny stravnej jednotky. Medzi členmi 

KR TU sa rozprúdila diskusia, do ktorej vstúpil rektor univerzity. Ten konštatoval, že rok 2022 

bude pre univerzitu komplikovanejší po stránke financií, ktoré súvisia s avizovaným krátením 

dotácii z ministerstva školstva. V tomto bode navrhol ešte počkať na návrh rozpočtu na rok 

2022 a následne na to reagovať a hľadať riešenia aj pre Študentskú jedáleň TU.  

 

UZNESENIE KR TU 11/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2021 – 

Analýza hospodárenia ŠJ – návrh opatrení na zníženie straty. 

Z: Ing. Naništová 
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7.3  

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ - 

Vytvorenie systému financovania Rady pre vnútorné hodnotenia a kvalitu a aktivít spojených s 

vnútorným akreditačným procesom univerzity. Ako informovala, v tomto smere bolo schválené 

zriadenie Fondu na podporu vnútorného systému kvality TU a aktuálne pracuje na príprave 

materiálu, kde bude navrhnutý spôsob financovania tohto fondu a následne predložený členom 

KR TU na prerokovanie a schválenie. 

 

UZNESENIE KR TU 11/21-16112021  

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2021 – 

Vytvorenie systému financovania Rady pre vnútorné hodnotenia a kvalitu a aktivít 

spojených s vnútorným akreditačným procesom univerzity. 

Z: Ing. Naništová 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí informovala kvestorka univerzity o odmenách pre 

zamestnancov, ktoré vyplývajú z Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa. Ako uviedla, 

ministerstvo školstva na tieto odmeny poslalo univerzite finančné prostriedky a prvý 

predpoklad bol, že každý zamestnanec má dostať odmenu vo výške 100 eur. Potom však 

predsedníčka klubu kvestorov adresovala otázku priamo na Úrad vlády SR, odkiaľ dostali 

usmernenie, že odmena má byť krátená na základe úväzku zamestnanca, pretože ide o náhradu 

valorizácie za tento rok. Kvestorka univerzity informovala členov KR TU, že na základe tohto 

usmernenia sú dve riešenia a to, priznať každému zamestnancovi odmenu vo výške 100 eur aj 

bez ohľadu na jeho pracovný úväzok, alebo sa riadiť metodikou a ušetriť financie z ministerstva 

ako rezervu. Členovia KR TU sa jednomyseľne zhodli na odložení financií do rezervného 

fondu.  

 

V ďalšej časti rokovania odišla kvôli pripravovanému protestu zo zasadnutia KR TU dekanka 

PdF a nahradil ju prof. PaedDr. Ondrej Kaščák PhD. 

 

BOD 8 

8.1 

 Riaditeľka kancelárie rektora univerzity informovala členov KR TU o stave plnenia 

úlohy RPÚ - Monitorovať a vyhodnotiť realizáciu osobných pohovorov s nepedagogickými 

zamestnancami  formou nadriadený s podriadeným prostredníctvom formulárov – 

pološtruktúrovaných rozhovorov. Ako uviedla, osobné pohovory s nepedagogickými 

zamestnancami sa robia raz za rok na všetkých súčastiach univerzity a záznamový list z týchto 

pohovorov je uložený na príslušných personálnych oddeleniach. Na úrovni rektorátu boli 

osobné pohovory zrealizované na 80 percent a chýbajúce pohovory by mali byť ukončené 

v najbližšom období. Zároveň sa obrátila so žiadosťou na jednotlivé fakulty, aby písomne 

informovali kanceláriu rektora univerzity, keď budú zrealizované aj na fakultách.  

 

UZNESENIE KR TU 12/21-16112021  
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KR TU vzalo na vedomie informácie riaditeľky kancelárie rektora o plnení úlohy RPÚ 

2021 – Monitorovať a vyhodnotiť realizáciu osobných pohovorov s nepedagogickými 

zamestnancami  formou nadriadený s podriadeným prostredníctvom formulárov – 

pološtruktúrovaných rozhovorov.  

Z: PhDr. Krupová 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí riaditeľka kancelárie rektora univerzity informovala 

členov KR TU o prebiehajúcej absolventskej ankete 2021, ktorá je určená pre aktuálnych 

absolventov a absolventov, ktorí sú dva roky od ukončenia štúdia a bude otvorená od 23. 

septembra do 22. novembra. Po spracovaní výsledkov absolventskej ankety budú výsledky 

zaslané na všetky fakulty. Zároveň dala členom KR TU do pozornosti zverejnený článok 

k študentskej ankete, ktorú realizovala Slovenská akreditačná agentúra pre vysoké školstvo 

a ktorej výsledky budú slúžiť ako podklady pre pracovné skupiny v rámci posudzovania súladu 

vnútorného systému so štandardmi. Členom KR TU stručne priblížila jednotlivé výsledky. Ako 

dodala, anketu bude agentúra realizovať každý rok. 

 

Rozličné 

 V rámci posledného bodu si vzal slovo dekan FZaSP, ktorý poukázal na jednu časť 

akreditačného spisu VTČ, v rámci ktorého je potrebné komentovať prínos každého výstupu. 

Ako uviedol, tento krok vníma za neadekvátny voči akademickej obci.  

Rektor univerzity dal slovo aj kontrolórke univerzity, aby členov KR TU informovala 

o prebiehajúcich kontrolách na univerzite. Kontrolórka univerzity uviedla, že ukončuje 

vnútornú finančnú kontrolu zadávania zákaziek s nízkou hodnotou a zákaziek malého rozsahu 

a aktuálne prebieha na univerzite finančná kontrola priznávania sociálnych štipendií, ktorá je 

už vo finálnej fáze. Rovnako informovala členov KR TU aj o finančnej kontrole priznávania 

nadčasov prevádzkovým zamestnancom TU, ktorá je poslednou v tomto kalendárnom roku.  

 Slovo dostal aj nový predseda AS TU, ktorý informoval členov KR TU o prvom 

zasadnutí AS TU a záveroch tohto zasadnutia. Zároveň informoval o blížiacich sa študentských 

voľbách do Študentskej rady TU.  

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil.  

 

 

 

                     Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

            rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                                  

            Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 


